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Wat is gedaan met het rapport van Bureau Historische Bouwkunst in 2020? Wordt dit advies 
opgevolgd. Zo ja wanneer? Zo niet, waarom niet. Gaarne uitleg.
Is verplaatsing naar Ruysdael nog steeds reeel (advies Bureau Bouwkunst)
Wordt de lantaarn nog gerenoveerd: recht gezet, licht in aangebracht en aangesloten op lichtnet.
Is gemeenteraad geinformeerd omtrent het rapport? Zo niet waarom niet.
Ondanks toezeggingen en burgerinitiatief in 2016 is er nog niets gebeurd. Wat is hiervan de oorzaak
Is het besproken in het Presidium?
Is het mogelijk de lantaarn weer op de agenda te zetten vd gemeenteraad?
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